
清華大學電機資訊學士班轉系申請 

 

申請資格 

現年外籍生及僑生 

申請資料 

一. 須至註冊組繳交的資料： 

1. 轉系申請表格 (必須繳交) 

(請登入校務資訊系統填寫，依註冊組規定填寫簽核，並於規定期限繳

交至行政大樓一樓註冊組)。 

二. 須至電資院學士班系辦繳交的資料： 

1. CV 履歷 

2. 讀書計畫 (必須繳交；格式不拘；內容須說明為何欲轉至本班)。 

3. 成績單 

4. 教師推薦函 (1-2 封) 

 上述資料請合併成為一份檔案，並提供 1 份紙本及 1 份 PDF 電子檔。 

 紙本請於上班日上午 9:00 -12:00/ 13:00-17:00，親自繳交至台達館 501

室電資院學士班辦公室。 

 PDF 檔請寄電資院學士班信箱 eecs.gs@my.nthu.edu.tw， 

信件主旨請用此格式敍明：「轉系申請資料_學號姓名」 

截止時間 

請依學校行事曆規定轉系截止日前，將上述資料分別繳交至註冊組及電資院學

士班辦公室國際學生組(台達館 501 室)。 

  

學校雙主修、輔系及轉系相關規定請詳見註冊組網頁資訊

http://registra.site.nthu.edu.tw/p/404-1211-5133.php 

  

http://registra.site.nthu.edu.tw/p/404-1211-5133.php


Application to the Transference to NTHU EECS-GS 

Program 

Eligibility 

Current International and overseas Chinese students 

Application 

A. To the Division of Registration 

1. Transfer Application Form 

Login to the CCXP system. Follow the instruction to complete the 

form. Submit the application form to the Division of Registration on 

the 1st Floor, General Building I. 

B. To the EECS-GS Office 

1. CV 

2. Study Plan (The content must include reasons for transfer, current 

learning status, and plans to complete the program.) 

3. Transcript 

4. One to two letters of recommendation by professors 

 Please combine the above documents into one PDF document. 

 The paper application must be hand-in to the EECS-GS Office in person 

during office hours (9:00-12:00/ 13:00-17:00).  

 The PDF file must submit to eecs.gs@my.nthu.edu.tw. Please name the 

subject in the following format [Transfer Application_(SID)(your name)].   

Application Deadline 

Please follow the school calendar for the deadline for the transfer. For detailed 

information regarding the transfer, please check the website of the Division of 

Registration. 
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